
Zápisnica zo 4. zasadnutia Komisie športu a mládeže v Tvrdošovciach, konajúceho sa dňa 

14.11.2019  v priestoroch obecného úradu Tvrdošovce 

 

 

Prítomní: 

 

Členovia: 

Ing. Marian Batyka 

Ing. Kristián Birkus 

Mgr. Radovan Mikláš 

Ing. Peter Birkus 

Silvester Haluza 

 

Pozvaní hostia: 

Mgr. Judita Veresová 

Ing. Marián Tóth, MBA 

 

Zapisovateľ: Ing. Marian Batyka 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Plán rozpočtu obce 

3. Informácia predsedu komisie 

4. Vyhodnotenie športových podujatí (august-december) 

5. Plán športových podujatí (január-marec) 

6. Letné detské tábory 

7. OZ ŠK Tvrdošovce 

8. OZ Lucerna 

9. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

10. Fit Park 

11. Skate park 

12. Park rodín 

13. Sebaobrana nielen pre ženy 

14. Diskusia 

15. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Predseda komisie športu a mládeže Ing. Marian Batyka privítal prítomných a oboznámil ich 

s programom zasadnutia. 

 

2. Plán rozpočtu obce 

 

Prednostka obecného úradu Mgr. Judita Veresová predstavila prítomným plán rozpočtu obce v časti 

„šport“. Členovia komisie nemali pripomienky k predloženému plánu a odporúčajú plán rozpočtu 

v tejto časti schváliť. 

 

3. Informácie predsedu komisie 

 

Ing. Marian Batyka zhrnul výsledky činnosti komisie od jej vzniku. Medzi inými spomenul, že aj 

napriek relatívne krátkemu obdobiu pôsobenia komisie jej existencia je opodstatnená, pričom ako 

relevantné výsledky spomenul najmä činnosť časti členov komisie v prospech reštartu ŠK 



Tvrdošovce, vytvorenie uceleného plánu športových aktivít v obci, aktívna práca komisie pri tvorbe 

Fit parku a Parku rodín, nad ktorými komisia prevzala záštitu a vytvorenie nového projektu 

Sebaobrana nielen pre ženy. Zároveň však podotkol, že komisia má oveľa väčší potenciál, ktorý sa 

bude dať využiť po zefektívnení interného plánovacieho procesu a zintenzívnení individuálnej práce 

v rámci komisie. 

 

4. Vyhodnotenie športových podujatí 

 

Predseda komisie informoval prítomných o športových podujatiach, ktoré sa konali v obci 

v mesiacoch august – november (Svätoštefanský beh, TABL bedmintonový turnaj, Utekáčik). 

Zároveň oboznámil, že v novembri bude organizovaný Gold Cup – stolnotenisový turnaj 

a v decembri Zolik Cup. 

 

5. Plán športových podujatí (január-marec) 

 

Január:  Šachový turnaj 

  Kelly Night Run 

  Sebaobrana nielen pre ženy 

Marec:  Cergát Run 

  

6. Letné tábory 

 

V tejto časti predseda komisie navrhol prezidentovi ŠK Silvestrovi Haluzovi zorganizovať poldenný 

letný futbalový tábor, ktorý by bol zároveň letným sústredením najmä pre hráčov mužstva, ktoré 

trénuje. Tábor by bol organizovaný za vopred presne stanovených podmienok, ako príklad uviedol 

letný basketbalový tábor, ktorý sa v obci organizuje už 5 rokov. 

 

7. OZ ŠK Tvrdošovce 

 

Prezident, Silvester Haluza, informoval o aktuálnom dianí v klube. Starosta obce Ing. Marián Tóth 

MBA spomenul, že obec získala 10.000 eur na vybudovanie zavlažovacieho systému futbalového 

ihriska, zároveň poznamenal, že existujúce zavlažovacie zariadenie by bolo následne vhodné 

premiestniť a využívať na tréningovom ihrisku.     

 

8. OZ Lucerna 

 

Predseda OZ Lucerna sa zo zasadnutia ospravedlnil pre plnenie iných povinností.   

 

9. OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

 

Predseda komisie informoval o podujatiach, ktoré organizuje OZ Sport Friends Tvrdošovce 2013 

(Utekáčik, TABL bedmintonový turnaj, Gold Cup, Zolik Cup, Tvrdošovská Amatérska 

Bedmintonová Liga, zimné halové turnaje ZŠ, na ktorých sa spolupodieľa so ZŠ JAK). 

 

10. Fit park 

Komisia sa zhodla na tom, že rozvoj parku by bol všeobecne prospešný pre celú obec. Dobudovanie 

petangového ihriska, vonkajšieho stolnotenisové stola, streetbalového ihriska a preliezky vhodne 

prepojených so zelenou výsadbou si vyžaduje nemalé finančné prostriedky, ktoré by sa však mohli 

postupne získavať z dotácií. Podklady k žiadostiam o dotácie by pripravili členovia komisie.  

 



11. Skate park 

Komisia sa zhodla na zámere vybudovať ihrisko, tzv. Skate park. Jeho realizácia by mala byť v 

spolupráci s obcou. Presná lokalita na vybudovanie ihriska ešte nie je stanovaná. 

 

12. Park rodín 

 

Predseda komisie informoval o  tom, že počas augusta úspešne prebehlo zameranie priestorov za 

MŠ pánom Michalom Benczem, ktorý uvedenú prácu vykonal bezodplatne v zmysle ústnej dohody. 

Zároveň bola na obecný úrad odovzdaná presná špecifikácia pre nákup drevín ako podklad pre 

verejné obstarávanie. Do konca roka sa predpokladá dokončenie projektu parku Ing. Attilom 

Tóthom, PhD. Následne budú medializované výzvy pre všetky firmy a obyvateľov obce pre možné 

darovanie a spoluúčasť pri budovaní parku. samotná výsadba prebehne na jar, v závislosti od 

klimatických podmienok pod vedením Attilu Tótha.  

 

13. Sebaobrana nielen pre ženy 

Predseda komisie podal základné informácie: projekt bude organizovaný obcou, záštitu preberá 

samotná komisia. Vznik bol iniciovaný obyvateľstvom obce, ktoré z dôvodu neustále sa zhoršujúcej 

bezpečnostnej situácie vo svete cíti potrebu naučiť sa základom sebaobrany. Na základe vyššie 

uvedeného bol oslovený tréner bojového umenia aikido Ladislav Gógh pracujúci pre CVČ Nové 

Zámky a zároveň riaditeľ OZ Genkikam Fighting Academy s možnosťou spolupráce pri odbornom 

vedení projektu. Na základe skúseností s všeobecne sa znižujúcim záujmom účasti na dlhodobých 

projektoch organizovaných v obci na týždennej báze sa stanovil štvrťročný cyklus seminárov, ktoré 

na seba budú nadväzovať.  Semináre sa budú organizovať v telocvični základnej školy v trvaní 3 

hodín. Účastnícky poplatok sa po dohode s pánom Góghom stanovil na 5 eur/ osoba a zároveň sa 

určil minimálny vek účastníka na 12 rokov. Semináre budú tematicky rozdelené do blokov, 

v ktorých si účastníci postupne osvoja základné údery, kopy, hmaty a chvaty sebaobrany bez zbrane, 

proti studeným a palným zbraniam.  

14. Diskusia 

Ing. Marian Batyka tlmočil návrh Mgr. Dáriusa Majora, ktorý počas zimnej prestávky ponúkol 

možno futbalistom U12 zapojiť sa do tréningov atletického krúžku, ktorý sám vedie a tým si 

zdokonaliť bežeckú techniku. 

Na návrh Mgr. Dáriusa Majora predseda komisie navrhol založenie tradície študentského behu, 

ktorý by organizovala obec pod záštitou komisie športu a mládeže. Beh by bol organizovaný pri 

príležitosti dňa študentstva vždy v novembri a mal by exhibičný charakter. Presná špecifikácia behu 

bude stanovená do ďalšieho zasadnutia komisie. 

15. Záver 

Predseda komisie Ing. Marian Batyka poďakoval všetkým za účasť, za ich pripomienky a  

zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

 


